
Protok6l nr XXXVIIIiO9

z XXXVII sesji Rady Miasta i Gminy Czerniejewo 228 pafrdzietnika 2009 roku'

Obrady prowadzil Przewodnicz4cy Rady Miasta i Gminy Czerniejewo Tadeusz Szymanek

Miejsce obrad: sala sesyjna Urzgdu Miasta i Gminy Czerniejewo' ul' Poznarflska 8'

1, Otwarcie sesji.

przewodniczqcy Rady otworzyl xxxvIII sesjE Rady Miasta i Gminy czemiejewo o godz' 1600,

orzwvital Panie i Pan6w Raonvift, F*ia S""rritlz Danutq Grychowsk4 ZastEpca-Burmistza Pana
t;;i;;;;;ilil;,;il;[#u"if i"riip Rybak, PaniqM.""nu. Margorzate Lesn6 Komendanta

Komendy Policji w c"";;j;;; P*; ryiT" 
?awlowskiego' kierownik6w jednostek

organizacyjnych g-iny Cre.,,ffio, ryt"ttt*u ZSP w Czemiejewie Pana Henryka Czameckiego'

Dwektora ZSp w Zydow*-i'iriilidie Szczgsn4 Dyrektorkg Przedszkola w Zydowie Pani4

il,1d;;A;d".v,'nv."tt"trti'Przed's'kola- w-,Ciemiejewi" lda Bo2enE Buczkowsk4

oracownik6w Urzgdu Miasta i"^Cilw Cr"*i":ewo, Soltys6w (lista obecnogci - stano'ei zalqcznik
'nr 

1) oroz zaProszonYch go6ci.

2. Stwierdzenie krvorum.

Przewodnicz4cyRadystwierdzil,2enasesji,wglistyobecnoSci,jesto!ec1vc!l3Radnych-Iista
obecnosci - stanovri ̂ t. 

"rj- 
OtuX' Wcepi'e*oaniglecej Rady K' G6rka i Radnego Michala

Ggiera). Rada byla wladna do podejmowania decyzji i uchwal'

3. Przedstawienie porz4dku obrad'

NastgpniePrzewodnicz4cyRadyprzedstawilzebraaymporz4dekobrad_jegotreitstanowizal,
n r3

4. Przyjgcie protokolu z obrad poprzedniej sesji'

Przewodnicz4cy Rady nadmienil, 2e Wszyscy Pahstwo. Radni ohzymali protok6,l z obrad

p"pt 
"O"l"; 

."s.ji i do *"totui nie wplynEly Zadne uwagi do treSci protokolu'

Przewodnicz4cyRadypoprosi|optzyjpciebezodczl'tylvaniaprotokolunrXXXVIU}9z30
wrzesnia 2009 roku.

Radni 13 gtosami ,,zt' przyjEli protok6l rn XXXVIV09'

5. Informacja Przewodnicz4cego Rady o dzialaniach podejrnowanych w okresie

migdrysesYjnYm.

Przewodnicz4cy Rady zloZyl informacjp z dzialalno{ci - jej treit stanowi zal' nr 4

6. Sprawozdanie z dziaNalnoSci Burmistrza w

z rrylionania uchwal Rady i realizacji wniosk6w'

Pani Burmistrz skladaj4c sprawozdanie z ostatniej sesji powiedziala'

nuiy ruriut* i Gminy biemiejewo odbyla siq 30 wrze6nia 2009r' w

i Gminy Czemiejewo.

Radauchwali lawszystkiezaproponowaneuchwaty,kt6repopodpisaniuT'10'2009r'zostaly
;;;;"" Panu Wojewodzie do Wydziatu Kontroli' Prawnego i Nadzoru'

UchwalEdopublikacjiwDziennikuWojew6dztwaWielkopolskiegoprzeslanoT.l0.09r.

okresie migdrysesYjnYm, rwltszcza

2e trzydziesta si6dma sesja
sali sesyjnej Urzqdu Miasta



Wszystkie podjgte uchwaly zostaly zunieszczone na stronie intemetowej Urzpdu i wywieszone na
tablicy ogloszeri w lJrzpdzie. Uchwaly posiadaj4 r6wniez merytoryc i pracownicy do tealizaqi,
a ponadto:

- po podjqciu przez Radg uchwaly w sprawie wpazenia zgody na Wr ,erua zgody na
ustanowienie hipoteki - przeslano uchwatrg do Stowarzyszenia ,,Swiatowid" w tr-ubowie, kt6re
bgdzie prowadzilo wszelkie sprawy dotycz4ce obci4zenia nieruchomo6ci

- po powolariu Komisji Inwentaryzacyjnej, kt6rej celem jest wystqpienie do Wojewody
Wielkopolskiego z wnioskiem o nabycie do zasob6w gminnych nieruchomoSci bEd4cych
w dotychczasowym zasobie Skarbu Paristwa. Powolana Komisja sporuqdza kuty
inwentaryzacyjne nieruchomoSci, na podstawie kt6rych zostanie na okres 30 dni wyloZony spis
nieruchomo(ci do publicznego wgl4du

- po nadaniu nazwy ulicy we wsi Graby oczekuje siq publikacji tre3ci uchwaly w Dzienniku
Urzgdowyrn

- po przyjgciu przez PiadE uchwal w sprawie wyra:Zenia zgody na zawarcie z dotychczasowym
najemc4 kolejnej umowy, kt6rej przedmiotem jest ta sama nieruchomoSi - jest
przygotowywana umowa, kt6ra bgdzie za'warta od 1 listopada br, natomiast odnoinie uchwaly
w sprawie wyrulerna zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierZawcqkolejnej umowy, kt6rej
przedmiotem jest ta sama nieruchomoS6 - to umowa bEdzie sporzqdzona w terminie
p62nejszym, gdyz jej bieg bgdzie sip rozpo czynal od I stycznia 2010 roku

- uchwalq w sprawie wprowadzenia zmian do budZetu na 2009 rok przeslano do Regionalnej Izby
Obrachuntowej w Poznaniu i przystqpiono do realizacji przyjEtych przez Radq zmian

NastEpnie Pani Burmistrz przedstawila sprawozdarie z dzialilno!;ci - jego trei6 stqnowi zal. nr 5

7. Analiza oSwiadczerfi majqtkowych Radnych dokonana przezPrzewodniczqcego Rady

Przewodnicz4cy Rady odczltal analizg - jej treit stanowi zal. nr 6

8. Analiza o5wiadczef maj4tkowych pracownik6w Ungdu i kierownik6w jednostek
organizacyjnych dokonana pzez Burmistrza Miasta i Gminy Czerniejewo

Pani Burmistrz przedlo\ta informacjg - jej trei6 stanowi zal. nr 7

9. Informacja o stanie realizacji zadari oSwiatowych za poprzedni rok szkolny, w tym
informacja o wynikach sprawdzian6w i egzamin6w

Pani Burmistrz przedstavila zebranym informacj e -jej tre{t stanowi zal. nr 8

10. Podjpcie uchwaly w sprawie zmiany Studium uwarunkowaf i kierunk6w
zagospodarowania przestrzennego gminy Czerniejewo

Przewodnicz4cy Rady powiedzial, 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiej ewo 27 puLdziemika 2009 roku.

Pani Alicja Koped projektant zreferowala projekt uchwaly, przedstawila g]6wne zalohenta
projektu zmiany Studium: obszar zrniany Studium zoslal zgodnie z uchwalq o przystqpieniu
.uqyznaczony na dw6ch terenach, pierwszy teren obejmuje fragmenty dw6ch obrgb6w * obrEbu
Pawlowo i obrgbu Nidom - Goranin, a drugi obszar obejmuje dwie dzialki na terenie obrEbu
Graby. Dodala, 2e byty dwa gl6wne cele podporzqdkowania zmiany Studium: pierwszy cel
dotyczyl przeznaczenia teren6w pod zabudowE mieszkaniow4 jednorodzim4 tereny te zostaly
zlokalizowane gl6wnie wzdluz dr6g powiatowych i dr6g grnirurych na skutek zlohonych wniosk6w
do zmiany Studium. Drugim celem bylo zlikwidowanie projektowanego zbiomika Czemiejewo
przy pozostawieniu ci4gu ekologicznego wzdfut2 rzeki Wrzednicy. Projekt zmiany Studium uzyskal
wszelkie wymagane prawem opinie i uzgodnienia, zostal wylo2ony do publicznego wgl4du, zostala



wyznaczona debata o wyloZeniu. Pani A. Kope6 powiedziala, 2e projekt uchwaly uzyskal
pozytpvn4 opinip na wsp6lnym posiedzenie Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo.

Radna D. Kosmala odczytatra uchwale nr )O(XVIII /207109 - jej treit stanowi zal. nr 9

Przewodniczqcy Rady przeprowadzil glosowanie.

Rada 13 glosami ,,2a" uchwalE przyjqla.

11, Podjgcie uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu
zabudowT mieszkaniowej jednorodzinnej w Grabach obejmuj4cego dzialkg nr ewidenryjny
t6l

Przewodniczqcy Rady nadmienil, ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiej ewo 2l pu2dziernika 2009 roku.

Pani Alicja Kope6 referujqc projekt uchwaly powiedziala, ze sprawa dotyczy dzialki o
powierzchni 1,04 ha, jest to teren zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej, minimalna
powierzchnia dzialki to 1 tys. m', wysokoS6 zabudowy 8,5m, maksymalna powierzchnia zabudowy
na terenie kuzdej dzialki to 30ah, minimalna powierzchaia biologicznie czl'nna wl,nosi 50%,
stawka procentowa dla terenu zabudowy wynosi 10%. Projekt planu zostal. wyloZony do
publicznego wglqdu, zostala wyznaczona debata publiczna. Pani A. Kope6 dodala, 2e nie zostaly
zLoione 2adne uwagi do wyloZonego projektu planu. Projekt uchwaly uzyskal pozytyvm4 opinig na
wsp6lnym posiedzenie Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo.

Przewodnicz4cy Rady zauwaZyl, Ze w pozostalych uchwalach w $4 brakuje podpunktu
c),,ustalenia kof cowe"

Pani A. Kope6 odpowiedziala, 2e jest to bl4d pisarski w kazdej uchwale powinien by6 podpunkt
c )w$4.

Radna D. Kosmala odc4tala uchwalp nr X)O(VIIV208/09 - jej treSt stanowi zal. nr I0

Przewodnicz4cy Rady przeprowadzil glosowanie.

Rada 1 3 glosami ,,zt' uchwalq przyj qla.

12. Podjgcie uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu
zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej w Pawlowie dla obszaru czgSci dzialki
nr ewidencyjny 15/1

Przewodnicz4cy Rady dodal, Ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo 2l pu2dziemika 2009 roku.

Pani Alicja Koped referuj4c projekt uchwaly powiedziala, ze projekt dotyczy planu miej scowego
zabudowy jednorodzinnej w obrQbie wsi Pawlowo i obejmuje fragment dzialki 1511- fragment ten
poloZony jest najbliZej drogi gminnej. Parametry dla zabudowy sq takie same jak w poprzedniej
uchwale, czyli wysoko5i zabudowy 8,5 m, maksymalna powierzchnia zabudowy 30%, minimalna
powierzchnia biologicznie czyma wlmosi 50%. Projekt planu zostal wylo2ony do publicznego
wgl4du i zostal wyznaczony termin debaty publicznej. Projekt uchwaly uzyska"l pozytyr,rmq opinig
na wsp6lnym posiedzenie Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo.

Radna D, Kosmala odczytala uchwalg nr XXXV[V209/09 - jej treit stanowi zal. nr ] l

Przewodnicz4cy Rady przeprowadzil glosowanie.

Rada 13 glosamr,,za" uchwalg przyjgla.

J



13' Podjpcie uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu
zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej i teren6w zabudowy mieszkaiiowej jednoiodzinnej
z uslugami w Pawlowie dla obszaru czgsci dzialki nr ewidencyjny 53
Przewodniczqcy Rady dodal, 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnl,rn posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiej ewo 21 pu2dziemika 2009 roku.
Pa'i Alicja Koped referui4c _ projekt uchwaly powiedziala, ze projekt uchwaly dotyczy czpsci
dziaLki 53 polo2onej w obrgbie pawlowo, przeznaczonej pod zabudowg miesztaniow4jednorodzinn4 i pod zabudowp uslugow4 a tak2e pozostawienie terenu pod teren lesny na terenie
istniej4cego lasu, jest to obszar o powierzchni 15 ha. Dla tego terenu zostal opracowany uklad
komunikacyjny opierai4cy sip na jednej drodze gminnej, kt6ra jist pol4czona z drog4 pow iitowqza
pom4cq iednego wyjazdu na drogE powiatowq. parametry na zabudowg iednorJozinna sq takie
same jak w poprzednich uchwalach, natomiast dia zabudowy jednorodzinnej uslugowej wysokodi
zabudowy wyrosi 10 m nad poziomem terenu. projekt planu zostar wyrozony?o publicznego
leladu i vyskal pozyrywn4 opinig na wsp6lnym posiedzenie Komisji Rady Miasta i Gminy
Czemiejewo.

Przewodnicz4cy Rady powiedzi ar, ze byt przeciwny temu projektowi pranu i swoje stanowisko
nadal podtrzymuje. Dodal, ze stworzyli na terenie gminy osGdG na prawie 120 dom6w i na tym
osiedlu nie ma kawalka zielonego terenu. Rozmawiaii o tym na Komisji wsp6lnej, wiadomo, ze
i_nygstorzy chc4jak najwigcej takich dzialek, bo z tego s4 pieni4dze. kzeri iotyciy to 5, r0, 15
dzialek to nie ma zastlzezeri, bo one s4 rozmieszczone, sq btisto centrum, gdzie s4 otrodki sportu,
czy kultury. Plan zagospodarowania przestrzennego w Pawlowie obejmuje ieren oddalony od wsi o
okolo 2 km. Stworzone zostalo osiedle z moZliwodci4postawienia 89 domOw plus 10 do 15 dom6w
wraz z,zab'dowq- dotyczqcq dzialalnosci gospodarczej i nie ma tam ani jednego miejsc4 gdzie
moZna by bylo postawi6 huStawkg, moze ten las w naro2niku bgdzie temu slu zyi. przewodniizqcy
Rady powiedzial, 2e nie wyobra2a sobie osiedla tylko z domami i drogami.
Radna D. Kosmala odczlala uchw all nr xXXyrr/210/09 - jej trei6 stanowi zal. nr 12
Przewodnicz4cy Rady przeprowadzil glosowanie.

Rada 12 glosani ,,2a", przy 1 glosie przeciw uchwalg przyjqla.
14. Podigcie projektu uchwaly w sprawie miejscowego pranu zagospodarowania
przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej i terenow zabudowy
mieszkaniowej jednorodzinnej z uslugami w pawrowie dziarka nr ewidencyjny 6gll
P,rzewodnicz4cy Rady dodal, 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiej ewo 21 puldiemika 2009 roku.
Pani Alicja Kope6 referuj4c projekt uchwaly powiedziala, ze projekt uchwaly dotyczy dzialkt 6g/lpolo2onej w obrEbie Pawlowo, teren ten byl zgodnie z wnioskiem wlasciciera pi""nur"ony nu
planie pod zabudowp jednorodzinnq i pod zabudowg uslugowq. Na terenie zabudowy usrugowej
dopuszcza siQ budynki uslugowe jak i budynek mieszkalny wlasciciela prowadzonej na miejscu
dzialalnoSci' Procedura plaristyczna jest taka sama jak w poprzednich uciwalach. projekt ten jak
r6wnie2 inne zostal wylo2ony do publicznego wgl4du, nie wptyngly zadne uwagi do projektu.
Radna D' Kosmala odczytalauchwalE nr XXXVII/2ll/09 - jej neit stanowi zal. nr 13
Przewodnicz4cy Rady przeprowadzil glosowanie.

Rada 13 glosami ,,2a" uchwalp prztjqla.

15' Podjgcie uchwaly w sprawie miejscowego pranu zagospodarowania przestrzennego
teren6w zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej w Rakowie dla obszaru dzialek
o numerach ewidencyjnych 80/l i 13



Przewodnicz4cy Rady dodal, 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo 2l per2dziemika 2009 roku.

Pani Alicja Kope6 referujqc projeld uchwaly povnedziala, Ze projekt plarr.t przeznacza tereny pod
zabudowg jednorodzinnq z drogq wewnQtrznQ sluZqc4 do obslugi komunikacyjnej tego terenu.
Projekt zostal wylozony do publicznego wglqdu, do projektu planu nie zostaly ztoaone ]uwagi.
Parametry planu s4 sp6jne z poprzednimi projektami. Projekt uzyskal pozyfwnq opiniE na
wsp6lnl.rn posiedzeniu Komisj i.

Radna D, Kosmala odczytala uchwalE nr XXXVIII /212/09 - jej tre!6 stanowi zal. nr 14

Przewodnicz4cy Rady przeprowadzil glosowanie.

Rada 13 glosami ,,2a" uchwalg przyj Ela.

16. Podjgcie uchwaty w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
teren6w zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej w Zydowie dla obszaru dzialek
o numerach ewidenryjnych 495 i 496

Przewodnicz4cy Rady dodal, ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo 21 pa:2dziemika 2009 roku'

Pani Alicja Koped referujqc projekt uchwaly powiedziala, ze tercn objqty planem miejscowym
poloZgny jest w obrpbie Zydowo, gl6wne przeznaczenie terenu dotyczy zabudowy mieszkaniowej
jednorodzinnej. Parametry se takie same jak w poprzednich planach. Na terenie planu zostal
przeznaczony teren pod stacjg transformatorow4, zostalo to uczynione na etapie uzyskiwania
uzgodnieri z projektem planu. Projekt zostal wylo2ony do publicznego wgl4du, do projektu planu
nie zostaly zlo2one uwagi. Projekt uzyskal pozytywnq opiniE na wsp6lnym posiedzeniu Komisji.

Radna D, Kosmala odczytala uchwalE nr X)O(VIIV213/09 - jej trei6 stanowi zal. nr 15

Pnewodnicz4cy Rady przeprowadzil glosowanie.

Rada 13 glosami ,,2a" uchwalp przyjgla.

17, Podjgcie uchwaly w sprawie zrniany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego w Rakowie w gminie Czerniejewo obejrruj4cego dzialkg nr ewidencyjny 2213

Przewodnicz4cy Rady dodal, 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo 2l pa2dziemika 2009 roku.

Pani Alicja Koped referujqc projekt uchwaly powiedziala, 2e w tym przypadku jest to zmiana
planu miejscowego, poniewaZ poprzedni plan miejscowy zakladal na dzialce o powierzchni t ha
podzial terenu na dwie dzialki rezydencjonalne. Zmiana w obecnym ksztaLcie tego planu, dotyczy
podzialu terenu na dzialki o powierzchni minimum 1000 m' i wprowadzeniu drogi wewngtrznej
sluzqcej do obslugi komunikacyjnej tych nowo wydzielonych dzialek. Projekt zostal wylo2ony do
publicznego wglqdu. Projekt uzyskal pozl't1'n'n4 opiniE na wsp6lnyrn posiedzeniu Komisji.

Radna D, Kosmala odc4'tala uchwalg nr XXXV[I/214/09 - jej treit stanowi zal. nr ]6

Przewodnicz4cy Rady przeprowadzil glosowanie.

Rada 13 glosami ..za" uchwalE przyjgla.

NastEpnie Przewodnicz4cy Rady oglosil przerwQ, kt6ra trw aLa od godz.1800 do godz. 182r.

18. Opinia w sprawie potwierdzenia celowoSci realizacji i dofinansowania zadania z Funduszu
Ochrony Grunt6w Rolnych w 2010r.

Przewodnicz4cy Rady dodal, 2e opinia byla omawiana na wsp6lnym posiedzeniu Komisji Rady
Miasta i Gminv Czemieiewo 21 pthdziemika 2009 roku.



Pan Edwin Pawlak powiedzial, 2e opinia dotyczy dofinansowania oraz zasadnogci teso
dofinansowania z Funduszu ochrony Grunt6w Rolnych na 2010 rok. Funduszem ochroiy
gruntoY Rolnych dysponuje Marszalek Wojew6dztwa Wielkopolskieg o. Z tego funduszu moZna
dostai dofinansowanie od Marszalka Wojew6dztwa Wielkopolskiego na nastEpuj4ce zadania:
by$owp dr6g dojazdowych do grunt6w rolnych, rekultywacja grunt6w zdegradowanych, budowg
zbiomik6w malej retencji wodnel, na zaMadanie ci4gu teren6wzieleni. w planie gminy jest ujgte
zadanie polegai4ce na budowie drogi dojazdowej do gnrnt6w rolnych, doiyczy to tudowy aiogi
o nawierzchni asfaltowej z miejscowoSci Pakszyn do Golimowa. Jest to droga o dlugodci okolo
1000 m' skladajqca siE z dw6ch dzialek ewidencyjnych, jedna dzialka poloiona jest na terenie
obrEbu Pakszyn o nr ewidencyjnym 65 i dlugodci ca 790 m, druga czgsi drogi iojazdowej do
grunt6w rolnych lezy na terenie obrEbu Golimowa o dlugodci ca 290 m. Kazdy plan 

-skladany 
do

Marszalka Wojew6dztwa Wielkopolskiego musi mied opinip w zakresie ,u.uinod"i i celowoSci
prziQtego planu wydatku z Funduszu ochrony Grunt6w Rolnych, dlatego te2 plan ten jest
przekladany na rgce Rady w celujego zaopiniowania.

Radna D. Kosmala odc4tala opinip - jej neit stanowi zal. nr 17
Przewodnicz4cy Rady przeprowadzil glosowanie.

Rada 13 glosami ,,za'' przyjgla opiniq.

19' Podigcie uchwaly w sp_rawie wyraienia zgody na sprzeda| w drodze p."zetargu
nieruchomoSci polo2onych w Czerniejewie stanowi4cych wlasnoS6 gminy
Przewodniczqcy Rady dodal, ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6ln5.,rn posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiej ewo 2l puldziemika 2009 roku.
Pan Edwin Pawlak referujqc projekt uchwaly powiedziaL, ze kdzdoruzowo jezeli gmina chce zby6
jakies nieruchomosci, stanowilce wlasnos6 gminy czemiejewo, powinna bl(, poprzedzona
wy'rvolaniem stosownej uchwaly Rady Miasta i Gminy czemiejewo. w tym przypadku pizystgpuje
sig do wywolania takiej uchwaly. Uchwala dotyczy wyrt2enia zgody ia sprzedaz, w drodze
przetargtr nieruchomosci polozonych w czemiejewie, stanowi4cych wlasnodi gminy. S4 to dzialki
przeznaczone pod budownictwo mieszkaaiowe, l4cznie tych dzialek jest 26. iolo2one se one na
osiedlu w czemiejewie (osiedle na p6lnoc od ul. Armii poznah), pomiEdzy ulicami:
Kochanowskiego, Konopnickiej i Slowackiego. Powierzchnia tych dzialek wposi drednio od g00
m' do 1400 m'. Po podjgciu stosownej uchwaly, orga.n wykonawczy bgdzie sporz4dzal stosowne
wykazy nieruchomodci przeznaczonych do sprzedu2y w drodze przetargowei, po uprzednim
sporz4dzeniu odpowiedniej wyceny przez rzeczoznawce mai4tkowego. lrojekt uzysi<al poztiywn4
opinip na wsp6lnym posiedzeniu Komisji.

Radna D. Kosmala odczytala uchwalE nr XXXVII /215109 - jej treit stanowi zal. nr ]g
Przewodnicz4cy Rady przeprowadzil gtrosowanie.

Rada 13 glosami ,,2a" uchwalq ptzyjEla.

20. Podjgcie uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian w statutach solectw: czeluscin,
Ggbarzewo, Goraniec, Golanin, Graby, K4piel, Kosowo, Nidom, pakszyn, pakszynek,
Pawlowo, Rakowo, Szczytniki Czerniejewskie, 2y dow o
Przewodnicz4cy Rady dodal, 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo 2l paldziemika200g roku.
Pani Anna Jaworska referuj_qc projelct uchwaly powiedziala, ze w aktualnie obowiqTuiqcych
statutach solectw w rozdziale dotycz4cym gospodarki finarsowej istnieje zapis, kt6ry m6wi o1ym,
2e na doch6d solectwa sklada sig m.in. odpis na jednego mieszkarica. w zwi4zku i ty^, z" Rudu
podj9la uchwalg o wy'raZeniu zgody na wyodrgbnienie Funduszu Soleckiego musieli zrnienii zapis



w rozdziale dotyczqcym gospodarki finansowej. Aby zntiana w Statucie byla wprowadzona
musiala by6 przeprowadzona konsultacja z mieszkafrcaml Zarzqdzeniem Burmistrza, soltysi
poszczeg6lnych solectw zostali zobligowani do przeprowadzenia takich konsultacji. Konsultacje te
zostaly przeprowadzone i w trakcie konsultacji nie wniesiono Zadnych uwag i zastrze2ei.

Radna D. Kosmala odc4tala uchwalg nr XXXVIIV2|6/09 - jej treit stanowi zal. nr 19

Przewodnicz4cy Rady przeprowadzil glosowanie.

Rada 13 gtosami ,,2a" uchwalg przyj gla.

21, Podjgcie uchwaly w sprawie zmiany uchwaty Nr XX\4IU165I05 Rady Miejskiej
w Czerniejewie z dnia 31 marca 2005r. w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej
dla uczni6w

Przewodnicz4cy Rady dodal, ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiej ewo 21 pu2dziemika 2009 roku.

Pani Dorota Krause referuj4c projekt uchwaly powiedziala, 2e uchwala zostala ptzygotowana
dlatego, 2e zmianie ulegla warto3i w ustawie o dwiadczeniach rodzinnych, od kt6rej tzaleZniona
jest minimalna i maksymalna wysokoSi stypendium w skali miesiqcznej. Zmiana ta zostala
wprowadzona Rozporz4dzeniem Rady Ministr6w z dnta ll sierpnia. Po zmianie minimalna
wysokoSi stypendium bgdzie wynosila 72,80 zI, poprzednia kwota wynosila 5l,20 ̂ , natomiast
maks),rnalna warto3i stypendium nie mo2e przekroczyl kwoty 182 zl, poprzednia kwota
maksymalnej wartodci stypendium wynosila 128 zl. Projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym
posiedzeniu Komisji Rady i uzyskal po4tywnq opiniE.

Radna D. Kosmala odczltala uchwalE nr XXXVIII|2|7|U9 - jej treit stanowi zal. nr 20

Przewodnicz4cy Rady przeprowadzil glosowanie.

Rada 13 glosami ,,2a" uchwalp przyjEla.

22. Podjgcie uchwaly w sprawie wprow aclzenia zmian do bud2etu na 2009 rok

Przewodnicz4cy Rady dodal, Ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiej ewo 27 pu2dziemika 2009 roku.

Pani Julita Rybak Skarbnik Gminy referuj4c projekt uchwaly powiedziala, 2e dokonujq zmian
w budZecie w dochodach i wydatkach. Pani Skarbnik zaczqLa omawiat zalqcznik nr 1 dotycz4cy
dochod6w, dolqczony do uchwaly, nastppnie omawiany zostal zal4cznik nr 2, kt6ry dotyczyl
wydatk6w. Integraln4 czQScie zmian do budZetu jest zal4cznik nr 6 wydatki maj4tkowe, kolejny
omawiany byl zalqcznik nr 7 przychody i rozchody budZetu.

Radna D. Kosmala odczytala uchwalg nr XXXV[I/218/09 - jej treit stanowi zal. nr 2]

Przewodnicz4cy Rady przeprowadzil glosowaaie.

Rada 13 glosami ,,2a" uchwalg przyj pta.

23. Interpelacje , zapytania radnych i soltysriw

Soltys tr-. Nowak zapl.tala siQ Pani Ruimistrz i Przewodnicz4cego Rady, czy jest mo2liwo6d
przesunipcia, ustawienia czasu iwiatel ulicznych, poniewaZ doslala zgtoszenia od mieszkaric6w, 2e
o6wietlenie srg za p62no zapala i w zviqzku z tym sklada stosowny wniosek.

Zastppca Burmistrza zadatr pTtanie pani L. Nowak, czy oSwietlenie zapala siE zgodnie z tabelami,
kt6re wszyscy soltysi otrzymali?

Pani L. Nowak odpowiedziala, 2e larnpy zapalaj4 sig zgodnie z tabel4 ale po zmianie czasu
odwietlenie za p62no sig zapala.



Zastppca Burmistrza powredzial, 2e do tej tabeli dochodziliSmy wsp6lnymi silami, uzgodnieniami
ponad rok. Ostatnio za przestawienie czasu w okresie wiosennym zaplacilidmy 5 tys. zl, bo mamy
ten czas r6zny jaki proponowala ENEA, czy zaklad odwietlenia drogowego. Mamy indywidualny
\ryypracowany system czasu wl4czania i. wyt4czada Swiatel, mo2emy to zmienii, ale kszde
przesunigcie czasu kosztuj e.

Pani Soltys tr-. Nowak powiedziala, 2e wie o kosztach, lecz mieszkahcy dzwoniq z uwaganri, 2e
oSwietlenie za p6zno siq zapala o okolo p61 godziny.

Pani Burmistrz zapltala sig pani soitys tr-. Nowak, czy mieszkaricy wiedz4 ile takie przestawianie
czasu kosztuje, jeZeli nie to moZe Iszeba przeprowadzi6 dyskusj q na ten temat.

Radny St, Szymkowiak powiadomil w imieniu organizator6w i zaprosil Wszystkich radnych,
soltys6w i zebtanych goSci na uroczystoSci w dniu 11 listopada w 91. rocznicg odzyskania
Niepodleglo(ci oraz odslonigcia i poSwigcenia nowego pomnika, kt6ry bEdzie postawiony na
cmentarzu parafialnym w Zydowie. Uroczystodi rozpocznie siq o godz. 14uo mszq Sw., nastgpnie
wszyscy udadzq siq na cmentarz, gdzie odslonigty i poSwigcony zostanie nowy pomnik.

Radna M. Waluszyriska zwr6cila siE z pro6bq do Pani Burmistrz, 2e mieszkahcy posesji nr 7 pzy
ul. Powstaric6w Wielkopolskich wystqpili z prodb4 o zatohenie lampy oSwietleniowej przy
chodniku, tam sA dwa slupy. Radna M. Waluszyriska dowiedziala sig, 2e na jednym slupie, aby
zaloZy6 o6wietlenie musi by6 piE6 lin poprosila Pana A. Galanta o sprawdzenie czy s4 te linie.
Radna zlo2yla wniosek.

Pani Burmistrz odpowiedziala, ze zostanie sprawdzona ilo56 linii.

Przewodnicz4cy Rady poinformowal, 2e posiedzenie polqczonych Komisji Rady odbEdzie sip 18
listopada br. o godz. 15:00, a kolejna sesja 25 listopada br. o godz. 16:00.

24. Odpowiedzi na zapytania.

25. Wolne glosy, wnioski i informacje.

Punkty 24 i25 zostaLy om6wione w punkcie 23.

26. Zamknigcie sesji.

Wobec wyczerpania porz4dku obrad Przewodniczqcy Rady zarnkn$ )O(XVIII sesjp Rady Miasta
i Gminy Czemiejewo o godz. 19:08 dziEkuj4c Wszystkim za przybycie.

Zakohczono protok6l z obrad, kt6ry zawiera 8 stron i 21 zaLqcznik6w. Protok6lowala Renata
Simiriska inspektor ds. obslugi Biura Rady.

Szczegblowy zapis audio z sesji jest dostpny na stronie www.czernie.iewo.com.p!.

ll'szystkie zalqczniki sq dostqpne w Biurze Rady.

Przewod


